
 

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Levekårsutvalget 

Møtested: Kommunestyresal, Loppa Rådhus 

Dato: 02.03.2015 

Tid: 09:00-12:20 

 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Tom Arne Nilsen MEDL H 

Ståle Johansen MEDL AP 

Ståle Sæther LEDER H 

Ronja Garden MEDL SP 

Torill Martinsen 

 

NESTL KP 

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Maria Johansen MEDL  

Halvor Berg MEDL AP 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ann Heggeskog Johansen Halvor Berg AP 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Marion Høgmo 

Camilla Hansen 

Liv B. Karlsen 

Julia Wilhelmsen 

Rådmann 

Økonomisjef 

Oppvekst og kultursjef 

Sekretær 



PS 1/15 Orientering fra avdelingene 

Liv Karlsen orienterte fra hele sin avdeling og rådmann Marion Høgmo informerte som  Helse- og 

omsorgssjef. 

PS 2/15 Referatsaker 

RS 1/15 Søknad om tilskudd til kjøp av hjertestarter 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.03.2015     

Saken tas til orientering. 

 

PS 3/15 Søknad om utvidelse av salgstid for alkoholholdig 

drikk gruppe 1 - Coop Marked avd. Øksfjord 

Forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre godkjenner salgstid for alkoholholdig drikk gruppe 1 fra kl. 09.00 med opphør 

kl. 20.00 på hverdager og kl. 18.00 på dager før søn- og helligdager. 

For øvrig vises til bevillingsvedtak av 23.09.2014. 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.03.2015     

Loppa kommunestyre godkjenner salgstid for alkoholholdig drikk gruppe 1 fra kl. 09.00 med opphør 

kl. 20.00 på hverdager og kl. 18.00 på dager før søn- og helligdager. 

For øvrig vises til bevillingsvedtak av 23.09.2014. 

Enstemmig vedtatt. 

 

PS 4/15 Ny fordelingsnøkkel ved tildeling av idrettsmidler i 

Loppa kommune. 

Forslag til vedtak: 

Levekårsutvalget vedtar følgende kriterier for tildeling av idrettsmidler gjeldende fra 2015: 

Alle registrerte idrettslag/foreninger som er tilsluttet NIF tildeles idrettsmidler fra Loppa kommune 

etter følgende nøkkel: 

a. Grunnbeløp kr 7 500,- til alle lag/foreninger 
b. Resterende midler tildeles etter revisor godkjent regnskap samt godkjent på årsmøtet innen 

1.mars tildelingsåret. 
 



Vedtak i Levekårsutvalget - 02.03.2015     

Alle registrerte idrettslag/foreninger som er tilsluttet NIF tildeles idrettsmidler fra Loppa kommune 

etter følgende nøkkel; 

- 25% av totalbevilgningen fordeles som grunnbeløp mellom lagene tilsluttet NIF 

- 25% av totalbevilgningen i forhold til medlemsmassen 

- 50% ut fra regnskapet 
 

Vedtatt mot 1 stemme (H). 

Behandling i  Levekårsutvalget- 02.03.2015     

Ståle Johansen foreslo; 

Alle registrerte idrettslag/foreninger som er tilsluttet NIF tildeles idrettsmidler fra Loppa kommune 

etter følgende nøkkel; 

- 25% av totalbevilgningen fordeles som grunnbeløp mellom lagene tilsluttet NIF 

- 25% av totalbevilgningen i forhold til medlemsmassen 

- 50% ut fra regnskapet 
 

PS 5/15 Innsparing i budsjett 2015 - Uttalelse fagområdet 

Levekår 

Forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar forslag til innsparing i budsjettet for 2015. Bruk av fond reduseres 

tilsvarende med kr. 1 650 000,-. Dette gjøres som en budsjettregulering. 

 

Tiltak Innsparing 

Beredskapsvakt er fjernet 350 000,- 

Lønn skoleungdom fjernes 200 000,- 

Vedlikehold kommunale boliger reduseres 100 000,- 

Snøbrøyting kommunale veier reduseres, for høyt budsjettert i 

forhold til reell kostnad 

200 000,- 

Kutt driftsbudsjett bibliotek 40 500,- 

Omdisponering/reduksjon av personalressurser innen Oppvekst og 

kultur 

625 000,- 

Økte kostpenger barnehage 20 000,- 

Økt egenbetaling i kulturskolen 20 000,- 

Omgjøring av fysioterapistilling fra kommunal til privat 50 000,- 

Omdisponering av personalressurser innen Helse og omsorg 400 000,- 

  

Total innsparing 2 005 500,- 



 

Enkelte av administrasjonens forslag til reduksjoner i første budsjett ble ikke godtatt. 

Bibliotekfilialene skal opprettholdes, basseng Nuvsvåg opprettholdes, idretts- og kulturmidlene 

settes til kr 150 000,- hver, og klubblederstilling i Øksfjord opprettholdes. Dette budsjettreguleres 

også som en del av vedtaket. 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.03.2015     

Levekårsutvalget tar rådmannens forslag til innsparing i budsjettet 2015 til orientering. 

Behandling i  Levekårsutvalget- 02.03.2015     

Ståle Sæther stilte spørsmål om sin habilitet i forhold til det som gjelder fysioterapitjenesten.  Ståle 

Sæther ble enstemmig erklært inhabil til å behandle omgjøring av fysioterapistilling fra kommunal til 

privat, den øvrige del av saken kan representanten være med å behandle. 

 

Innsparingen til fysioterapitjenesten behandles separat og Ståle Sæther fratrer. 

 

PS 6/15 Justering av Delegasjonsreglementet for Loppa 

kommune 

Forslag til vedtak: 

Rådmannen delegeres myndighet etter særlover og forskrifter i henhold til fremlagte forslag.  

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.03.2015     

Rådmannen delegeres myndighet etter særlover og forskrifter i henhold til fremlagte forslag.  

Enstemmig vedtatt. 

 

  



PS 7/15 Dekning av transportbehovet for kommunalt helsepersonell 

til veiløse deler av loppa kommune 2015 - 2018 : Inngåelse av avtale 

med Finnmarksykehuset om sambruk av ambulansebåt. Alternativt 

bruk av offentlig transport/ andre båttransportører? 

Forslag til vedtak: 

 

Alternativ 1: 

(1) Krav fra Finnmarksykehuset om dekning av beredskapskostnader på kr 1,25 mill. per år + betaling av kr 

242,- per km for bruk av ambulansebåt stasjonert i Øksfjord etter 31.12.2014 jf. brev av 17.10.2014 fra 

Finnmarksykehuset avslås. 

 

(2) Tilbud meddelt brev av 17.10.2014 fra Finnmarksykehuset om betaling kr 2000,- per kilometer fom. 

01.01.2015 for transport av kommunalt helsepersonell i en overgangsperiode avslås. 

 

(3) Grunnlaget for mottatt oppsigelse av 17.10.2014 fra Finnmarksykehuset hvoretter dagens sambruk av 

ambulansebåt mellom Loppa kommune og Finnmarksykehuset på dagens vilkår meddeles opphørt 

fom. 01.01.2015 bestrides. 

 

(4) Loppa kommune søker å innhente tilbud fra andre båttransportører til dekning av kommunens behov 

for transport av helsepersonell samt kartlegge muligheter for bruk av eksisterende offentlige 

kommunikasjonsmidler. 

 

(5) Rådmannen besørger at eventuell avtaleinngåelse med båttransportør oppfyller kravene til Lov om 

offentlige anskaffelser og gjeldende innkjøpsreglement. 

Alternativ 2: 

(1) Krav fra Finnmarksykehuset om dekning av beredskapskostnader på kr 1,25 mill. per år + betaling av kr 

242,- per km for bruk av ambulansebåt stasjonert i Øksfjord fom. 01.01.2015  jf. brev av 17.10.2014 fra 

Finnmarksykehuset imøtekommes. 

 

(2) Tilbud meddelt brev av 17.10.2014 fra Finnmarksykehuset om betaling kr 2000,- per kilometer fom. 

01.01.2015 for transport av kommunalt helsepersonell i en overgangsperiode i stedet for betaling av 

andel beredskapskostnader aksepteres med varighet frem til avtale iht. pkt. (1) er lovlig inngått. 

 

(3) Oppsigelse av 17.10.2014 fra Finnmarksykehuset hvoretter dagens sambruk av ambulansebåt mellom 

Loppa kommune og Finnmarksykehuset på dagens vilkår opphørte fom. 01.01.2015 aksepteres. 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.03.2015     

Levekårsutvalget konstaterer at forhandlinger mellom Loppa kommune og Finnmarkssykehuset ikke 

har ført frem til enighet mellom partene.  Det er tydelige uklarheter i hva som er kommunens 

forholdsmessige andel av beredskapskostnadene, jfr. Forskriften om ambulansebåttjeneste § 3, og 

det er også det samfunnsøkonomiske aspekt i dette når det gjelder at de regionale helseforetak og 

kommuner skal samordne transportbehovet jfr. § 1 og 2 i samme forskrift. 



Levekårsutvalget ber derfor om at Loppa kommune snarest tar initiativ til et møte med 

Fylkesmannen eller Helsedepartementet, som eier av forskriftene, og for å avklare 

kostnadsfordelingen mellom Loppa kommune og Finnmarkssykehuset. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Behandling i  Levekårsutvalget- 02.03.2015     

Ståle Johansen foreslo nytt vedtak, alternativ III; 

Levekårsutvalget konstaterer at forhandlinger mellom Loppa kommune og Finnmarkssykehuset ikke 

har ført frem til enighet mellom partene.  Det er tydelige uklarheter i hva som er kommunens 

forholdsmessige andel av beredskapskostnadene, jfr. Forskriften om ambulansebåttjeneste § 3, og 

det er også det samfunnsøkonomiske aspekt i dette når det gjelder at de regionale helseforetak og 

kommuner skal samordne transportbehovet jfr. § 1 og 2 i samme forskrift. 

Levekårsutvalget ber derfor om at Loppa kommune snarest tar initiativ til et møte med 

Fylkesmannen eller Helsedepartementet, som eier av forskriftene, og for å avklare 

kostnadsfordelingen mellom Loppa kommune og Finnmarkssykehuset. 

Votering 

Det ble stemt over rådmannens forslag alternativ I og alternativ II. Det ble avgitt 3 stemmer (AP, KP, 

SP) for alternativ I og 3 stemmer (AP, H) for alternativ II. Pågrunn av stemmelikhet avgjorde 

møteleder sin dobbelstemme utfallet slik at alternativ II ble vedtatt. Deretter ble det votert over 

forslaget til Ståle Johansen som ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 


